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Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, BE= Beslutning 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 BE • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1 I, BE • Gennemgang af handlingsreferatet fra sidste skolebestyrelse 

møde  

Alle 19.00 – 19.05 

2 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen. Skriftlig orientering vedlagt. (Bilag 1) 

 

 

Alle 19.10 – 19.30 

3 I, D • Folkeskolereform 

o Gennemgang og status – præsentation af de overvejelser 

omkring skoledagen etc., som pt.er på skolen 

o Tidsplan (bilag) 

o Mv. 

 

 

 

 

 

BS, alle 19.30 – 20.30 

4 I • Inklusion 

o Hvor er  vi i processen? 

 

 

 

 

BS, PK 20.30 – 20.45 

5  • Eventuelt 

 

 

Alle 20.45 – 21.00 

 

Referat: 
 

Punkt 0: 

Godkendt 

 

Punkt 1: 

En del punkter er blevet udskudt.  

Ekstra møde afholdes onsdag d. 19. Februar 2014 kl. 19.00. 

Om Intra: BS udarbejder retningslinje for, hvad man kan forvente som interessent. Punkt på næste møde. 

Om time-fraværs-sms: Diskussion af forsøget om timefravær. Virker som om, at det har god, præventiv 

effekt. KMD arbejder videre med programmet, hvorefter vi overvejer at tage det op igen.  

Internetttet blev forstærket i overbygningen, men det virker stadig ikke optimalt. 

 

Punkt 2: 

Elevråd: 

Maja Birkmose deltager fra elevrådet. 

Evaluering af fest for 5.-6. Kl. Supergod aften. Mulig tradition? Tak til elevrådet. 



 

Indeklima: Fællesarealerne er blevet bedre, men der er stadig koldt i kantinen. 

I klasselokalerne er der stadig problemer med indeklimaet.  

Skrivelse fra elevrådet kommer til BS.  

Ros fra eleverne til det nye mad-tilbud. God pris og god lydhørhed for elevernes ønsker. 

 

Pædagogisk Råd: 

Pædagogisk lørdag om skolereformen. Supergod dag med engagerede medarbejdere.  

 

MED-udvalg: 

Underudvalg nedsat mhp arbejdspladser og mødefaciliteter.  

Skolereformen fylder alt. 

 

Formanden: 

Intet 

 

Ledelsen: 

Madudsalget er nu i gang. Der kommer mulighed for digital bestilling fremadrettet. 

Stor ros til elevrådet (og de voksne) for festen for 5.-6. Kl. 

Ansøgning til faglig enhed om lov til at fortsætte med 3 klasser og flere ressourcer til kommende 9. Kl. 

(som i år).  

To meget små børnehaveklasser efter sommerferien. Generelt problem med faldende børnetal i 

skoledistriktet. Skoler og daginstitutioner har aftalt at forsøge at tiltrække flere elever ved forskellige 

tiltag.  

Interaktive projektorer er sat op i grundskolen. Når strøm er etableret, kan vi komme i gang. 

Læsefight for grundskolen i februar.  

Møde  på fredag om indeklima på ny side med bygherre og rådgivende ingeniører. 

 

Punkt 3: 

BS orienterede om processen og de foreløbige skemaudkast til eleverne. 

BS foreslår, at skolebestyrelsesmøderne lægges fra 17.00-19.00 eller lign.  

Tidsplansforslag blev fremlagt. 

Skal vi lægge orienteringsmødet for forældre sammen med valg til skolebestyrelsen? 

 

Punkt 4: 

Punktet udskydes til næste møde. 

 

Punkt 5: 

Intet 


